
 PROTOKÓŁ NR XL/2022 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SKÓRCZU,  
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                                    83-220 Skórcz 

W sesji udział wzięło 12. radnych  

oraz pracownicy Urzędu Miejskiego. 
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CZĘŚĆ PIERWSZA – SPRAWY REGULAMINOWE  

AD. 1 OTWARCIE SESJI I POWITANIE. 

 O godz. 16.00 otwarcia XL Sesji Rady Miejskiej w Skórczu dokonał Przewodniczący 

Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski, który powitał wszystkich przybyłych na obrady.  

 

AD. 2 STWIERDZENIE KWORUM. 

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski poinformował, że zgodnie z listą obecności,    

na sali obecnych jest 12. radnych, a więc jest kworum i Rada może podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

AD. 3 PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ SESJI RADY.  

 W związku z brakiem uwag co do treści protokołu z poprzedniej sesji, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem protokołu – 12, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 0. 

Protokół Nr XXXIX/2022 z sesji Rady Miejskiej w Skórczu, która odbyła się  

25 sierpnia 2022 roku został przyjęty bez uwag. 

 

AD. 4 ZGŁASZANIE WNIOSKÓW DO PORZĄDKU OBRAD. 

(porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

Radni nie wnieśli żadnych wniosków do porządku obrad.   

 

CZĘŚĆ DRUGA – OBRADY 

W tej części obrad Burmistrz Miasta Janusz Kosecki wraz z Przewodniczącym Rady 

Miejskiej Krzysztofem Czapiewskim wręczyli pani Barbarze Krzyżanowskiej Akt nadania 

awansu zawodowego na stopień nauczyciela mianowanego. Pani Barbara otrzymała również 

bukiet kwiatów, gratulacje i gromkie brawa od radnych. 

 

AD. 1. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

UCHWAŁY BUDŻETOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ NA 2022 ROK. 

 (załącznik nr 3 do protokołu) 
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Projekt powyższej uchwały szczegółowo przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta, 

Krystyna Bogulska. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 12, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XL/253/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 27 września 2022 r. 

została podjęta.  

 

AD. 2. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY 

WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ  

NA LATA 2022 – 2033. (załącznik nr 4 do protokołu) 

Projekt powyższej uchwały szczegółowo przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta, 

Krystyna Bogulska. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 12, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XL/254/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 27 września 2022 r. 

została podjęta.  

 

AD. 3. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA 

ZGODY NA SPRZEDAŻ W TRYBIE PRZETARGU NIEOGRANICZONEGO 

USTNEGO LOKALU MIESZKALNEGO NR 15 POŁOŻONEGO W SKÓRCZU  

W BUDYNKU PRZY UL. OGRODOWEJ 1, STANOWIĄCEGO WŁASNOŚĆ GMINY 

MIEJSKIEJ SKÓRCZ. (załącznik nr 5 do protokołu) 

Projekt powyższej uchwały przedstawił zebranym Kierownik Referatu Gospodarki 

Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji, Marcin Hałas. 
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W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 12, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XL/255/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 27 września 2022 r. 

została podjęta.  

 

AD. 4. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA 

ZGODY NA SPRZEDAŻ NIERUCHOMOŚCI GRUNTOWEJ STANOWIĄCEJ 

WŁASNOŚĆ GMINY MIEJSKIEJ SKÓRCZ, OZNACZONEJ GEODEZYJNIE 

NUMEREM 1082, W DRODZE PRZETARGU USTNEGO NIEOGRANICZONEGO. 

(załącznik nr 6 do protokołu) 

Projekt powyższej uchwały przedstawił zebranym Kierownik Referatu Gospodarki 

Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji, Marcin Hałas. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zarządził głosowanie nad jego 

przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

 - „za” przyjęciem projektu uchwały – 12, 

 - „przeciw” – 0, 

 - „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr XL/256/2022 Rady Miejskiej w Skórczu z dnia 27 września 2022 r. 

została podjęta.  

 

Raport zbiorczy z przebiegu wszystkich głosowań imiennych, które odbyły się 

podczas XL sesji Rady Miejskiej w dniu 27 września 2022 r. stanowi załącznik  

nr 7 do protokołu. 

 

CZĘŚĆ TRZECIA – ZAKOŃCZENIE OBRAD 

AD. 1 INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA. 

 Radny Roman Pietrzykowski zapytał, czy wpłynęły już pieniądze na węgiel od 

Rządu?  
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 Pani Skarbnik Krystyna Bogulska dopowiedziała, że tak i w związku z tym planowane 

jest zorganizowanie szybkiej sesji w przyszłym tygodniu. Burmistrz Janusz Kosecki 

dopowiedział, że owszem, pieniądze wpłynęły, ale nie jest to pełna kwota.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał, czy tak, jak to obserwujemy w mediach 

społecznościowych, czytamy, wszędzie wzrasta ilość pieców, czy u nas też tak jest?  

 Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że owszem, mnożą się gospodarstwa 

domowe. Jednak od kiedy weszły zmiany w ustawie, to liczba ta zaczęła znowu maleć. 

Mieszkańcy zaczęli wycofywać wnioski, ale to prawda, była zwyżka.  

 Radny Roman Pietrzykowski pytał, czy byłaby możliwość zorganizowania spotkania z 

kierownikiem Posterunku Policji w Skórczu odnośnie zaopatrzenia miasta, szczególnie w 

weekendy, bo w naszym parku dzieją się cuda. Nie mówię tutaj już o połamanych ławkach, 

rozbitych szkłach, śmieciach. Czy my już naprawdę nie mamy posterunku, czy może trzeba 

ten budynek przejąć i przeznaczyć na coś innego, albo ilość paliwa im zwiększyć, bo to 

naprawdę jest makabra. W poniedziałek przejść się rano przez park, to prawie jak na 

wysypisku. Dobrze, że pracownicy urzędu w poniedziałek tam sprzątają. Naprawdę szacun 

dla tych ludzi, bo to, co się dzieje w parku przez weekend to jest makabra.  

 Burmistrz potwierdził, że prawdą jest, że w poniedziałek rano park jest sprzątany. 

Dostawiliśmy jeszcze jeden kosz na śmieci przy tym urządzeniu do naprawy rowerów. Kosze 

są w piątek wyczyszczone, w poniedziałek rano są pełne i się z nich wysypuje. Potwierdzam 

to, co mówi pan radny, że wokół ławek jest pełno śmieci, wszystko jest poniszczone. Jeżeli 

chodzi o spotkanie z komendantem, to nie ma problemu. Myślę, że takie spotkanie można 

zorganizować.  

 Radny Henryk Czarnecki pytał, czy są już jakieś założenia dotyczące oszczędności 

energii? Czy odbyły się już jakieś przetargi na zakup energii elektrycznej? 

 Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że do końca roku mamy podpisaną umowę 

na oświetlenie miasta i płacimy to w formie ryczałtu, więc do końca roku jesteśmy 

bezpieczni. Natomiast, jeżeli chodzi o dostawę energii do wszystkich naszych instytucji, to 

byliśmy w grupie zakupowej razem z Gminą Gniew, Gminą Smętowo, Gminą Morzeszczyn i 

Gminą Skórcz, niestety ta umowa została z nami rozwiązana w lipcu i z 55 groszy, mamy 

takie szczęście na ten moment, że mamy umową awaryjną z Energą za 1,80 zł. Zobaczymy, 

co będzie dalej. Mam informację, że Zblewo robiło przetarg i w tej chwili stawka jest na 

poziomie 2,70 zł i tylko Energa stanęła do przetargu.  

 Radny Czarnecki pytał, czy to jest tylko energia bez przesyłu, na co Burmistrz 

odpowiedział, że tego nie wie.  
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 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski zwrócił się do radnych mówiąc, że z tego, co 

obserwuje z mediów, to Rząd, przynajmniej deklaruje jakieś osłony dla gmin, dla 

samorządów, żeby ta energia była na odpowiednim poziomie, także bądźmy dobrej wiary.  

 Burmistrz Janusz Kosecki powiedział, że to może być ostatni rok, kiedy założymy 

iluminacje, przynajmniej do końca grudnia będzie nas stać, żeby zapłacić za to w ramach 

ryczałtu.  

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski zwrócił się do Burmistrza, by ten powiedział 

radnym kilka zdań na temat prac na terenie budowy nowego przedszkola.  

 Burmistrz odpowiedział, że roboty się posuwają, to widać w tej chwili. Styropian jest 

już cały wewnątrz, w związku z tym, że chcą już go układać na posadzkach. Od wczoraj 

bodajże trwają prace związane z równaniem terenu pod plac zabaw. Ziemia już jest 

wywożona. Mieliśmy też spotkanie w sprawie ustalenia co ma być na nawierzchni, ustalania 

szczegółów odnośnie zabawek. Też mamy jakieś wstępne ustalenia jakie rośliny i w jakich 

wielkościach. Przez ostatnie kilka dni ustalamy również kolor deski elewacyjnej.

 Przewodniczący Krzysztof Czapiewski mówił o tym, że wykonawca ma termin do 

końca roku i pytał, czy ten termin jest realny, na co Burmistrz odpowiedział, że trzeba 

poczekać do końca października i wtedy zobaczymy, jak to będzie wyglądać.  

 Radny Roman Pietrzykowski powiedział, że może powiedzieć, że na dzisiaj ruszył już 

dach. Wycinają te konstrukcję, która była pod panele na początku przygotowana, a która nie 

spełniała kryteriów, które były postawione. Te prace się zaczęły wczoraj. Z tego, co wiem, 

były już zrobione próby instalacji grzewczej, w ramach przygotowań do wylania posadzki.  

 Radny Piotr Frost pytał, czy zwiększają się koszty związane z budową przedszkola? 

 Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że zwiększają się, prace też się zwiększają. 

Musieliśmy podjąć, tak jak mówiliśmy wcześniej, decyzję w sprawie założeń projektowych 

co do systemu ogrzewania. Bym tam zaprojektowany gaz, teraz musieliśmy to przestawić na 

pellet. Musieliśmy również zastosować inne rzeczy. Musieliśmy całą wentylację mechaniczną 

wynieść na dach z tego względu, że były problemy z kanałami, które są dostępne, ale nie 

spełniały wszystkich wymagań. W związku z tym, będą dodatkowe koszty. W tej chwili, tak 

naprawdę, jesteśmy cały czas, na bieżąco, w kontakcie z firmą. Co do ewentualnych zmian, to 

cały czas na bieżąco pewne rzeczy wychodzą i ustalamy je na bieżąco z projektantem i z 

firmą wykonawczą, ale o tym, myślę, będziemy rozmawiali po 20 października. Nawet, gdy 

będą zmiany finansowe, a będą, to musimy to podjąć wspólnie na Radzie i zwiększyć, nie tyle 

zakres, co wartości tego zadania. 
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AD. 2 ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zakończył XL sesję Rady 

Miejskiej w Skórczu o godz. 16.25. Protokół zawiera 7 ponumerowanych stron maszynopisu  

i 7 załączników. 

 

       Przewodniczący Rady Miejskiej  

              Krzysztof Czapiewski 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 28.09.2022 r.  


